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Description
Chengdu Forward Technology Corporation Incorporated Company (hereinafter referred to as Forward) was founded in
2008, specialized in Mega Watt Wind Turbine Main Control System, SCADA, Pitch System, and Wind Speed Sensors’
development, design, manufacturing and technical services. Now Forward is one of the biggest independent Wind
Turbine Electronic Control System manufacturers, which own advanced technologies and big market share in China. We
have passed the CMMI certification in 2010, and passed ISO9001 in 2011. We have successful experience of cooperation
with foreign enterprises (For example: BACHMANN in Austria). 成都阜特科技股份有限公司, 主要从事大功率风力发电机组主控制系统、风电场管理 系统、变桨距系统及风力发电传感器等系列电控设备
的研发、设计、生产和技术服务 。目前是国内规模最大、应用最多、技术最领先的独立风电电控系统制造商之一。 2010年通过CMMIL3认证；2011年通过ISO9001认证。 拥有对外（例如：奥地利BACHHMANN）合作经验。
Organization Type
SMEs
Country
China
City
Chengdu, Hi-Tech Zone Google map
Areas of Activities

Other sectors relevant to the thematic focus of the event

Technological offer

Technical Cooperation

Areas of cooperation
1,Design of the control system based on wind turbine linearised models, including torque controller and pitch controller;
2, Construction of the Wind turbine Model;
3, Design of closed loop control system;
4, Wind power intelligent network sensors’ research and development and so on .
5，Wind field’s monitor system and wind field’s centralized monitoring
System.
Cooperation form
Joint development or technology introduction.
合作领域：
1, 基于风机线性化模型下控制系统的设计，包括转矩控制器和变桨控制器；
2，风力发电机组模态模型的建立；

http://www.forwardtek.cn
http://www.euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu&address=Hi-Tech Zone


3，风机闭环控制系统的设计；
4, 风电智能网络化传感器的研制等;
5, 风电场管理及集中监控系统的开发。
合作方式：
联合开发或技术引进。

Cooperation Offered

Technical co-operation1.

Cooperation Requested

Technical co-operation1.


